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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2017/18:553 Höjning av bränsleskatter 

I valrörelsen 2014 sa finansminister Magdalena Andersson följande till 
Expressen den 17 augusti 2014: ”Det är jättedyrt att tanka bensin som det är, vi 
ser inget behov av att höja bensinskatten. Däremot vill vi införa en 
miljöbilsbudget.”

Vi kan konstatera att regeringen genom överindexeringen av bensin och diesel 
har höjt bensinskatten avsevärt.  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Har ministern omvärderat sitt ställningstagande att det är jättedyrt att tanka och 
att det nu finns behov av att höja bensin- och dieselskatten?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-04
Besvaras senast
2018-01-10 kl. 12.00


